
Slovo se stalo tělem. Člověkem. 

 

A Boží Slovo se stalo tělem a přebývalo mezi námi. Viděli jsme jeho slávu, 
slávu, jakou má od Otce jednorozený Syn, plný milosti a pravdy. (srov. J 1,14) 

 

„Jak sis nás zamiloval, dobrý Otče: Dal jsi nám svého Syna. Právem v něm 
mám mocnou naději, že vyléčíš všechny mé nemoci – skrze něj, který sedí po 
tvé pravici a přimlouvá se za nás. Jinak bych si zoufal. Mnohé a závažné jsou 
totiž ty nemoci, jsou mnohé a závažné. Ale větší váhu má tvůj lék. Mohli jsme 
se domnívat, že tvé Slovo je od spojení s člověkem vzdálené, a zoufat nad 
sebou – kdyby se nestalo tělem a nepřebývalo mezi námi.“ (sv. Augustin) 

 

Ježíš přišel mezi nás, aby uzdravil naše nemoci, 
ze kterých se nám nedaří „vyhrabat“: 
neschopnost odpustit,  
tvrdost vůči druhým, 
zákonictví. 

Ježíš přišel na tento svět, 
aby vyléčil naše bolesti: 
absenci lásky, 
zranění od druhých, 
bolavé vztahy s nejbližšími… 

Se vším je možné za Ježíšem přicházet 
a prosit o pomoc. 
Stačí jen chtít. 

„Slovo se stalo tělem, 
aby se člověk stával člověkem“, 
můžeme také najít u sv. Augustina. 

Člověk se stává plně člověkem, 
pokud se stává tím, 
čím ho Bůh zamýšlel, 
tedy „Božím obrazem“. 
A tím jsme tehdy, 
předáváme-li druhým lidem lásku, 
se kterou se setkáváme 
v Božím jednání s námi. 

 

Převzato: http://m.vira.cz/Texty/Tema-tydne/Jak-se-stavat-clovekem.html 

 

Setkání s Ježíšem Kristem v člověku, 

nové objevení vlastní důstojnosti Božího dítěte, 

prožití obdarování Boží láskou 

a její předávání v jednání s druhými 

přeje 

k Vánocům 

i do všech dnů roku 2017 

za Katolickou asociaci nemocničních kaplanů v ČR 
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